
Důvodová zpráva

Orgánům města je předkládána žádost o poskytnutí mimořádných peněžních prostředků z

rozpočtu statutárního města Ostravy, a to:

1) Žádost o poskytnutí mimořádne' dotace—á realizaci projektu

„Podpora sportovní přípravy ultramaratonské běžkyně Petry Pastorové na MS V běhu na 50

km a 24 hodin“ ve výši 160 tis. Kč.

Hlavním cílem projektuje reprezentace maratonské běžkyně ze statutárního města Ostravy na Mistrovství

světa V běhu na 50 km a ve 24h0din0ve’m běhu. Žadatelka V žádosti uvádí, že na tyto celosvětové závody

se již nominovala. Závodnice V žádosti dále uvádí, že bude propagovat statutární město Ostrava na svých

sociálních sítích. Konkrétně se jedná o níže specifikované závody a přípravu:

A) MS na 50 km V Hyderabadu

Závod se koná 5. 11. 2023.

Hyderabad, Indie

Na závod se kvalifikovala, když zaběhla 25.4.2023 závod na 50krn V Itálii — Castel Bolognese,

čas 3:28

B) MS na 24 h V Taipei

Závod se koná 1-2. 12. 2023.

Taipei City, Čínský Taipei

Na závod se kvalifikovala 26.2.2023 V Turíně, kde zaběhla 231 km za 24 hodin.

C) Přípravný kemp na oba závody

Maroko, město Ifrané V nadmořské výšce 1700 m s atletickou akademií.

O tuto finanční podporu žádá mimořádně vzhledem k tomu, že V rámci vyhlášených dotačních titulů

nemohou žádat o poskytnutí finančních prostředků fyzické osoby nepodnikající a ani se nejedná o

sportovní akci. Peněžní prostředky jsou požadovány na úhradu nákladů spojených se sportovní přípravou.

konkrétně se jedná o:

— spotřebu materiálu — sportovní vybavení (boty, oblečení, apod.) ve výši 25.000 K6;

- spotřebu materiálu — sportovní výživa (gely, vitamíny, apod.) ve výši 25.000 K6;

- cestovné — letenky na MS a přípravu ve výši 65.000 K6;

- jiné služby — ubytování (MS a příprava) ve výši 45.000 K6.

Stanovisko komise pro sport

Dne 21.09.2023 projednala komise 'še uvedenou žádost a navrhuje:

- Neposkytnout _Iim0fadnou dotaci na realizaci projektu

„Podpora sportovní přípravy ultramaratonské běžkyně Petry Pastorove na MS V běhu na 50 km a

24 hodin“. Komise konstatovala, že paní Pastorová by měla být V případě svého projektu

podpořena především ze strany klubu MK Seitl, pod jehož hlavičkou závodí, přičemž klub je

podpořen V rámci celoroční činnosti. Dále by měla podpora těchto individuálních akcí plynout od

příslušného svazu, apod. (dlé charakteru akce, resp. zda se jedná o reprezentaci ČR, klubu, apod.)

Rozhodnutí komise je V souladu s její dotační strategií vyplývající z předchozích jednání.

Stanovisko odboru sportu

Odbor provedl předběžnou řídící kontrolu podle zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve veřejné

správě a o změně některých zákonů, ve znění pozděj ších předpisů, kterou bylo ověřeno, že výše uvedená

žádost splňuje veškeré náležitosti dle zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních

rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. Odbor sportu předkládá orgánům města návrh dlé doporučení

komise pro sport.



Stanovisko rady města

Rada města svým usnesením č. 02639/RM2226/46 ze dne 31.10.2023 doporučuje zastupitelstvu města

rozhodnout dle předloženého návrhu usnesení a důvodové zprávy.


